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Abstract (en)
[origin: WO2008043868A1] The invention relates to a reversible, multi-purpose modular panic closure device including a main lock (1) in which
a compact modular kinematic chain is installed, which, taking the operative configuration of the main lock (1) in the door (4) as the positional
reference, consists of an upper bell-crank lever (2), a lower bell-crank lever (3), a first disc (5), a rotary shaft (6) and vertical, sliding upper (7)
and lower (8) plates, said upper (2) and lower (3) bell-crank levers being disposed in a vertical plane transverse to the door (4) with the interior or
concave angle facing the door (4) and the elbow thereof being hinged at symmetric points in relation to the rotary shaft (6).

Abstract (fr)
Dispositif modulaire de fermeture anti-panique réversible et polyvalent qui comprend une serrure principale (1) sur laquelle est installée une chaîne
cinématique modulaire compacte qui, en prenant comme référence positionnelle la situation opérationnelle de la serrure principale (1) sur la porte
(4), comporte un levier supérieur coudé (2), un levier inférieur coudé (3), un premier disque (5), un axe rotatif (6), une plaque supérieure verticale
et coulissante (7) et une plaque inférieure verticale et coulissante (8) ; les leviers coudés supérieur (2) et inférieur (3) sont sur un plan vertical et
transversal à la porte (4), formant un angle concave ou intérieur en regardant en direction de la porte (4). Ils sont articulés sur leur coude à des
endroits symétriques par rapport à l'axe rotatif (6).
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